
PROTOKÓŁ nr XXVI/2020 

Z XXVI SESJI RADY MIEJSKIEJ SIERPCA 

z dnia 26 lutego 2020 roku 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Obrady XXVI Sesji Rady Miejskiej Sierpca VIII kadencji otworzył  o godz. 11:00 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Malanowski stwierdzając jednocześnie quorum 

uprawniające Radę do podejmowania uchwał – załącznik nr 1 , a zakończono  

ok. godz. 14:35 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków. 

Obecni: 

1. Artur Dariusz Balcerowski 

2. Zbigniew Długokęcki 

3. Waldemar Frydrychowicz 

4. Barbara Gil 

5. Paweł Michał Grabowski 

6. Sławomir Wojciech Jaworowski 

7. Krzysztof Kacperski 

8. Dariusz Malanowski 

9. Maciej Malanowski 

10. Krzysztof Rudowski 

11. Piotr Łukasz Rzeszotarski 

12. Wojciech Andrzej Skorłutowski 

13. Krzysztof Skrzyński 

14. Jerzy Zbigniew Stachurski 

15. Joanna Marta Szewczykowska 

 

 

 

 

2. Przyjęcie dziennego porządku obrad. 

Przewodniczący, zgodnie z ustaleniami, jakie zostały podjęte przez Radnych na Komisji 

Wspólnej, wniósł wniosek formalny o wprowadzenie do porządku obrad punktu  w sprawie 

zatwierdzenia wyboru Przewodniczącego Komisji Statutowej.  

 

 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Wniosek formalny Przewodniczącego o dodanie punktu – załącznik nr 2 

Rada w głosowaniu: 12 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – przyjęła wniosek 

formalny 



Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Barbara Gil, Paweł Michał Grabowski, 

Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Piotr Łukasz 

Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Jerzy Zbigniew 

Stachurski, Joanna Marta Szewczykowska 

NIEOBECNI (3) 

Waldemar Frydrychowicz, Maciej Malanowski, Krzysztof Rudowski 

Przewodniczący odczytał nowy porządek obrad. 

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie dziennego porządku obrad. 

Rada w głosowaniu: 12 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – przyjęła dzienny porządek 

obrad – załącznik nr 3 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Barbara Gil, Paweł Michał Grabowski, 

Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Piotr Łukasz 

Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Jerzy Zbigniew 

Stachurski, Joanna Marta Szewczykowska 

NIEOBECNI (3) 

Waldemar Frydrychowicz, Maciej Malanowski, Krzysztof Rudowski 

 

 

3. Przyjęcie protokołu z XXV sesji RM. 

Przewodniczący RM poinformował, że protokół z XXV sesji znajduje się w Biurze Rady, 

 w przypadku braku zastrzeżeń zostanie on przyjęty. 

 

 

4. Informacje i komunikaty przewodniczącego Rady i przewodniczących komisji oraz 

przewodniczącej Klubu Radnych "Sierpczanie". 

Przewodniczący p. Dariusz Malanowski poinformował o przekazaniu informacji od pana 

Burmistrza dotyczącej „Sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli  

na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Miasto 

Sierpc w 2019 roku”. Radna Barbara gil zapytała czy dane zawarte w sprawozdaniu będą 

również dostępne dla mieszkańców. Przewodniczący RM udzielił odpowiedzi twierdzącej. 

Następnie Przewodnicząca Klubu Radnych” Sierpczanie” zwróciła się do Przewodniczącego  

o umożliwienie korzystania Radnym z porad radcy prawnego niezależnego od Burmistrza 

oraz do Burmistrza z interpelacją dotyczącą pracowników zakładów ZGKiM i EMPEGEK  



w Sierpcu. Głos zabrał też Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów, Rozwoju 

Gospodarczego i Promocji p. Krzysztof Kacperski i poinformował o podjęciu przez Komisję, 

na ostatnim jej posiedzeniu, uchwały ws. opłaty targowej, która będzie procedowana  

na następnej sesji RM. Relacje z prac  Komisji Bezpieczeństwa, Ładu, Porządku Publicznego  

i Komunikacji zdał również jej Przewodniczący p. Krzysztof Skrzyński prosząc jednocześnie 

o zapoznanie się przez Radnych i ewentualne uwagi do regulaminu dotyczącego stref i stawek 

parkowania na terenie miasta Sierpca. Sprawozdanie z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, 

Opieki Społecznej i Zdrowia przedstawił  też Przewodniczący p. Wojciech Skorłutowski. 

Dodatkowe pytania dotyczące posiedzenia Komisji Oświaty i sformułowanych podczas jej 

obrad wniosków zadała Radna Barbara Gil. 

 

 

5. Sprawozdanie Burmistrza o pracy między sesjami. 

 

Zostało przedstawione sprawozdanie za okres od 27 stycznia 2020 r. do 21 lutego 2020 r. 

Informacje dotyczące zadań oświatowych, spraw komunalnych oraz dot. działań Straży 

Miejskiej przedstawił Zastępca burmistrza p. P. Nowakowski. Radna p. B. Gil poprosiła  

o szersze przedstawienie sprawy upomnień. Burmistrz p. P. Nowakowski wyjaśnił,  

że wszystkie wystawione upomnienia wynikają z nieterminowych opłat za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi. Radna zapytała również o szkolenie , jakie odbył Burmistrz 

 p. P. Nowakowski, czy przydało mu się i jaki był jego koszt. Na temat kar za nieterminowe 

opłaty za odpady komunalne p. P. Nowakowski poprosił o wypowiedź Naczelnik Wydziału 

Komunalnego p. A. Pniewską, a jeśli chodzi o szkolenie, to Zastępca Burmistrza nie brał  

w nim udziału osobiście, tylko pracownicy Wydziału Oświaty i w tej sprawie poprosił  

o przedstawienie szczegółów przez Naczelnika WOK p. M. Zdrojewskiego. Naczelnik WSK 

udzieliła odpowiedzi Radnej na kolejne pytania. Naczelnik WOK przedstawił powody 

szkolenia, które wynikały z zakupu oprogramowania Vulcan Sigma. Wyjaśnił, iż opłata była 

całościowa, nie tylko za oprogramowanie, ale również za cały cykl szkoleń dla pracowników 

oświaty i wyniósł w granicach 10.000 zł.  Sprawozdanie zostało przyjęte do aprobującej 

wiadomości i stanowi - załącznik nr 4. 

 

 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Interpelacje na piśmie złożyli: 

Radna B. Gil – 9 interpelacji. Wszystkie interpelacje zostały zarejestrowane w teczce 

interpelacji (załącznik nr 5). Ksero dołączone do protokołu. Interpelacje zostały przekazane 

Burmistrzowi do dalszego procedowania. Interpelacje Radnej B. Gil poparte były zdjęciami. 

Radny W. Jaworowski odniósł się do dwóch interpelacji Radnej B. Gil. Pierwszej dotyczącej 

dziur w drogach nie asfaltowych, wyłożonych np. tzw. tłuczniem, że należałoby odnieść to 

 do całego miasta, a nie tylko do osiedla za torami. Jednocześnie zaapelował o częstsze 

naprawianie tych dróg przez miasto. Drugiej dotyczącej ścieżki pieszo – rowerowej  

na ul. Mickiewicza. Podkreślił, że sam niejednokrotnie, od wielu lat w swoich propozycjach 

budżetowych zgłaszał ten problem, niestety bez skutku. Wspomniał też o bardzo złej 

nawierzchni ul. Borkowskiej. Również trzecia kwestia, którą Radny chciał dodać  

do wystąpienia p. Gil, to zalegająca woda po deszczach przy przejściu dla pieszych przed 

skrzyżowaniem ul. Słowackiego i Mickiewicza jak również przy skrzyżowaniu ulic 

Słowackiego i  Jaracza. Radny p. K. Kacperski odniósł się do wypowiedzi Radnej p. B. Gil  

na temat ustawienia śmietników. Następnie głos zabrał mecenas Paweł Szatkowski na temat 

poprawnej formy zgłaszanych interpelacji , aby zgodne one były z nowelizacją Ustawy  



o Samorządzie Gminnym, a konkretnie z Art. 24, ust. 4. Radny p. K. Skrzyński skierował 

zapytanie w imieniu mieszkańców Sierpca do Burmistrza p. J. Perzyńskiego dotyczące 

uszkodzenia nawierzchni murawy oraz bieżni podczas meczu , który odbył się 15 czerwca 

2019 roku. Chodzi o wysokość odszkodowania, które zostało wypłacone w kwocie 6.000 zł  

a koszt naprawy szkody wyniósł 16.000 zł. Pytanie brzmi, co z powstałą różnicą, kto ma ją 

pokryć? Radny p. J. Stachurski odniósł się do wypowiedzi mecenasa stwierdzając, że dopóki 

w porządku dziennym będzie istniał punkt „Interpelacje i zapytania radnych”, to tak to będzie 

traktowane. Radna B. Gil dodała, że ona występuje w imieniu mieszkańców Sierpca  

i przedstawia sprawy przez nich jej zgłaszane. Przewodniczący p. D. Malanowski dodał,  

że mecenas M. Zasadowski również zwracał wcześniej uwagę na kwestię formalną 

przedstawianych interpelacji. 

 

 

7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

 

Burmistrz p. J. Perzyński powiedział, że na wszystkie interpelacje udzieli wyczerpującej 

odpowiedzi na piśmie. Jeśli chodzi o ul. Krótką oświadczył, iż wszystkie prace porządkowe  

na terenie należącym do miasta zostały zakończone, natomiast za tereny prywatne nie może 

odpowiadać. To samo dotyczy terenu przy dworcu PKP. W interpelacjach zostały pokazane 

działki, które nie należą do zasobów miasta. Odnośnie powybijanych dróg na osiedlu  

za torami niestety nic nie da się zrobić dopóki teren nie osuszy się, w przeciwnym wypadku 

żadne działania nie przyniosą skutku ze względu na błotniste podłoże, które w tej chwili tam 

się znajduje. Jeśli chodzi o informacje wywieszane przez Spółdzielnię Mieszkaniową  

o krążących oszustach, Burmistrz oświadczył, że nie może ingerować  w jej wewnętrzne 

decyzje. Uważa, że bardziej kompetentną osobą w tym przypadku jest Prezes spółdzielni.  

W kwestii ścieżki pieszo – rowerowej na ul. Mickiewicza Burmistrz wyraził nadzieję,  

że w przyszłości znajdą się środki, aby naprawić jej stan. Radna B. Gil wyraziła swoje 

niezadowolenie z odpowiedzi Burmistrza stwierdzając, że ten po raz kolejny próbuje pouczać 

ją co powinna robić, a czego nie. Podkreśliła, że mówi o tym o czym zgłaszają jej ludzie, 

jakie widzą nieprawidłowości i zaniedbania. Burmistrz odpowiedział, że do niego też 

zgłaszane są uwagi np. na nieuporządkowane działki przy ul. Mickiewicza, które  

są własnością prywatną i pyta , czy te działki również ma uporządkować. Radny  

A. Balcerowski dodał, że skoro Radna p. B. Gil już tyle lat sprawuje stanowisko Radnej,  

to powinna się orientować w tym, które działki należą do terenu Sierpca, a które nie i sama 

podejmować kroki w załatwianiu zgłaszanych jej spraw. Radny K. Skrzyński przypomniał 

jeszcze Burmistrzowi o kwestii stadionu, którą poruszył wcześniej. Radny p. J. Stachurski 

poparł swoją wypowiedzią stanowisko Radnej p. B. Gil. Następnie zabrał głos Radny  

p. P. Rzeszotarski wyrażając swoją wątpliwość na temat słuszności przedstawiania 

interpelacji na sesji RM w tak obszernym zakresie, jak robi to Radna. Podobne stanowisko  

do swojego przedmówcy zajął Radny p. K. Kacperski. W tym samym tonie zabrał głos Radny  

p. A. Balcerowski utożsamiając się z wypowiedziami Radnych p. P. Rzeszotarskiego oraz  

p. K. Kacperskiego. Radna p. B. Gil odpowiadając swoim przedmówcom stwierdziła,  

że sytuacja wyglądałaby inaczej, gdyby była z komitetu wyborczego Burmistrza; ale dopóki 

mieszkańcy będą zwracać się do niej ze swoimi sprawami, ona będzie o tym mówić i zgłaszać 

te sprawy Burmistrzowi. Rany p. J. Stachurski poprosił Przewodniczącego RM o zamknięcie 

dyskusji na temat interpelacji, ponieważ przybiera ona niewłaściwy kierunek. Burmistrz  

p. J. Perzyński podkreślił, że reaguje zgodnie z przepisami i załatwia zgłaszane sprawy na ile 

jest to możliwe, również kontaktując się bezpośrednio z mieszkańcami Sierpca. 

 



 

8. Uchwała RM ws. Powołania Komisji Statutowej. 

 

Radny p. K. Rudowski zwrócił się z zapytaniem do mecenasa p. P. Szatkowskiego odnośnie  

§ 3. uchwały określającego termin zakończenia działania Komisji Statutowej. Pan mecenas 

podał kilka rozwiązań umożliwiających  przedłużenie bytności Komisji Statutowej. Radny  

p. K. Rudowski przyjął do wiadomości i zaaprobował wyjaśnienia mecenasa. Radny  

p. A. Balcerowski powołując się na wypowiedź Pana mecenasa zaproponował złożenie 

wniosku o zmianę § 2. uchwały. Mecenas p. P. Szatkowski zaproponował, aby zmiany  

w zapisach dokonać podczas prac nad Statutem Gminy Miasta Sierpc. Radny p. K. Skrzyński 

zaproponował, aby zmiany zacząć od nazewnictwa, które komisję są stałe , a które doraźne. 

Mecenas odpowiedział, że zgodnie z § 14. ust.2 Statutu mamy pięć komisji stałych, a więc 

wszystkie pozostałe będą komisjami doraźnymi. Ad vocem Radna p. B. Gil zaproponowała 

zdjęcie tego punktu z obrad i uchwalenie go na następnej sesji. Z kolei Burmistrz  

p. J. Perzyński stwierdził, że uchwała jest dobrze przygotowana, a wszelkie zmiany będą 

dokonywane w toku prac nad Statutem. Radny p. K. Rudowski wyjaśnił, że nie było jego 

intencją, aby wykazywać, że coś jest źle sformułowane. Chodziło tylko o wydłużenie 

działania Komisji Statutowej, aby nie powoływać jej ponownie, jeśli zajdzie taka potrzeba. 

Radny p. J. Stachurski podkreślił, że Komisja Statutowa jest powołana do wykonania 

określonej pracy i nad tym należy się przede wszystkim skupić. Radna p. B. Gil poparła 

wypowiedź swojego przedmówcy opowiadając się za poddaniem uchwały pod głosowanie, 

jednocześnie wycofując swój wniosek o zdjęcie tego punktu z porządku obrad. Również 

Radny p. A. Balcerowski wycofał się ze zgłoszonego wcześniej wniosku o zmianę  

§ 2. uchwały. Przed podjęciem głosowania Przewodniczący p. D. Malanowski odczytał skład 

Komisji Statutowej ustalony na Komisji Wspólnej. 

 

Głosowano w sprawie: 
Uchwała RM ws. Powołania Komisji Statutowej. 

 

Rada w głosowaniu: 13 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

199/XXVI/2020 RM ws. Powołania Komisji Statutowej – załącznik nr 6 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Barbara Gil, Paweł Michał Grabowski, 

Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Krzysztof 

Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, 

Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna Marta Szewczykowska 

NIEOBECNI (2) 

Waldemar Frydrychowicz, Maciej Malanowski 

 

9. Uchwała RM ws. zatwierdzenia wyboru Przewodniczącego Komisji Statutowej 

 

W tym punkcie Przewodniczący p. D. Malanowski poprosił członków Komisji Statutowej  

o udanie się na naradę w celu wyboru Przewodniczącego nowo powołanej Komisji. 

W związku z powyższym Przewodniczący RM ogłosił 10 min. przerwy. 

 



Po wznowieniu obrad Przewodniczący RM odczytał protokół z pierwszego  posiedzenia 

Komisji Statutowej. Na Przewodniczącego Komisji Statutowej wybrany został i wyraził 

zgodę Artur Dariusz Balcerowski. 

Nowo wybrany Przewodniczący Komisji podziękował Radnym za zatwierdzenie wyboru jego 

kandydatury i poprosił o zgłaszanie uwag i propozycji dotyczących zmian w Statucie Gminy 

Miasta Sierpca. 

 

Głosowano w sprawie: 
Uchwała RM ws. zatwierdzenia wyboru Przewodniczącego Komisji Statutowej.  

 

Rada w głosowaniu: 12 – „za”, 0 – „przeciw’, 1 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

200/XXVI/2020 RM  ws. . zatwierdzenia wyboru Przewodniczącego Komisji Statutowej - 

załącznik nr 7 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Paweł Michał Grabowski, Sławomir 

Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr 

Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Jerzy Zbigniew 

Stachurski, Joanna Marta Szewczykowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Barbara Gil 

NIEOBECNI (2) 

Waldemar Frydrychowicz, Maciej Malanowski 

 

10. Uchwała RM ws. przekazania petycji. 

 

Przewodniczący RM p. D. Malanowski objaśnił treść uchwały oraz zasadność jej podjęcia. 

 

Głosowano w sprawie: 
Uchwała RM ws. przekazania petycji. 

 

Rada w głosowaniu: 13 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

201/XXVI/2020 RM ws. przekazania petycji - załącznik nr 8 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Barbara Gil, Paweł Michał Grabowski, 

Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Krzysztof 

Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, 

Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna Marta Szewczykowska 

NIEOBECNI (2) 

Waldemar Frydrychowicz, Maciej Malanowski 

 



 

11. Uchwał RM ws. przyjęcia Założeń projektowych "Mazowieckie Cittaslow - sieć miast 

dobrego życia na Mazowszu" i skierowanie do dalszego procedowania. 

 

Treść uchwały zreferował Burmistrz p. J. Perzyński. 

Radna p. B. Gil zadała pytanie , ile miasto Sierpc już zapłaciło z tytułu przynależności do tego 

projektu oraz jaki jest odpowiednik w języku polskim nazwy „cittaslow’. Jeśli chodzi o nazwę 

Burmistrz wyjaśnił, że oznacza ona sieć miast dobrego, spokojnego życia. Odnośnie kosztu 

funkcjonowania w tej sieci koszt w ubiegłym roku wyniósł 3.500 zł, ten rok będzie pełnym 

rokiem przynależności do tej sieci więc wyniesie on w granicach 10.000 zł. W tą kwotę 

wliczone są również koszty promowania naszego miasta na różnego rodzaju ewentach , 

spotkaniach  w innych miastach. Radna p. B. Gil zapytała, czy przewiduje się,  

że w przyszłym roku będzie to wyższa wpłata. Kwota z tytułu przynależności do tego 

programu jest stała, wyrażona w euro i będzie zależna od kursu euro. Burmistrz dodał,  

iż przewiduje , 

że za dwa lata będą już namacalne efekty z przynależności do projektu. Radna p. B. Gil 

poprosiła o podanie kwoty w euro jaką miasto będzie płaciło. Odpowiedzi na to pytanie 

burmistrz udzieli na następnej sesji. Dodał, że procedowana uchwała nie pociąga za sobą 

żadnych skutków finansowych dla miasta. Radna p. J. Szewczykowska zapytała,  

czy opracowanie założeń projektowych „Mazowieckiego Cittaslow” jest dostępne  

dla mieszkańców Sierpca na stronie internetowej. Radny p. K. Skrzyński dodał, że projekt ten 

umożliwi również wymianę lamp w mieście. Radna p. Gil zapytała ile Sierpc zapłacił  

za opracowanie tego projektu. Radny p. J. Stachurski odniósł się bardzo sceptycznie  

do omawianego projektu stwierdzając, że to , iż płacimy składki niczego jeszcze nam  

nie gwarantuje. Radny p. K. Kacperski odnosząc się do wypowiedzi Radnego  

p. J. Stachurskiego powiedział, że mimo istniejącego ryzyka miasto powinno podejmować 

działania sprzyjające jego rozwojowi. Radna p. J. Szewczykowska dodała, że ze względu  

na to, iż jest to bardzo ciekawa, spójna koncepcja warto w nią zainwestować. Radny p. J 

Stachurski wyjaśnił, że nie jest przeciwny temu projektowi, tylko zaznacza, aby podchodzić 

do niego realnie, bez zbyt wygórowanych oczekiwań. Burmistrz dodał, że nie chodzi o to,  

aby dostać coś za darmo, ale żeby podjąć działanie i realizować coś, co w swoich założeniach 

jest wartościowe, rozwojowe i będzie służyć przyszłym pokoleniom. Jeśli chodzi o koszt 

przygotowania projektu przez Mgr. inż. arch. Piotra Brzeskiego to wyniósł on ok. 2.500 zł 

brutto. 

 

Głosowano w sprawie: 
Uchwał RM ws.przyjęcia Założeń projektowych "Mazowieckie Cittaslow - sieć miast 

dobrego życia na Mazowszu" i skierowanie do dalszego procedowania. 

 

Rada w głosowaniu: 12 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

202/XXVI/2020 RM ws. przyjęcia Założeń projektowych "Mazowieckie Cittaslow - sieć 

miast dobrego życia na Mazowszu" i skierowanie do dalszego procedowania - załącznik nr 9 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Barbara Gil, Paweł Michał Grabowski, 

Sławomir Wojciech Jaworowski, Dariusz Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz 



Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Jerzy Zbigniew 

Stachurski, Joanna Marta Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (1) 

Krzysztof Kacperski 

NIEOBECNI (2) 

Waldemar Frydrychowicz, Maciej Malanowski 

 

 

12. Uchwała RM ws. wyrażenia zgody na kontynuację dzierżawy nieruchomości w trybie 

bezprzetargowym na okres trzech lat. 

Przewodniczący p. D. Malanowski poprosił o scharakteryzowanie procedowanej uchwały 

przez Naczelnik WAG p. Krystynę Szymańską. 

 

Głosowano w sprawie: 
Uchwała RM ws. wyrażenia zgody na kontynuację dzierżawy nieruchomości w trybie 

bezprzetargowym na okres trzech lat. 

  

Rada w głosowaniu: 10 – „za”, 0 – „przeciw’, 1 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

203/XXVI/2020 RM ws. . wyrażenia zgody na kontynuację dzierżawy nieruchomości  

w trybie bezprzetargowym na okres trzech lat - załącznik nr 10 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Sławomir Wojciech Jaworowski, 

Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, 

Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Barbara Gil 

BRAK GŁOSU (2) 

Paweł Michał Grabowski, Jerzy Zbigniew Stachurski 

NIEOBECNI (2) 

Waldemar Frydrychowicz, Maciej Malanowski 

 

13. Uchwała RM ws. zmiany uchwały Nr 210/XXII/2016 Rady Miejskiej Sierpca z dnia 18 

maja 2016 r. 

 

Naczelnik WAG p. K. Szymańska zreferowała powyższą uchwałę zaczynając od omówienia 

jej uzasadnienia. Radna p. B. Gil zadała pytanie, czy miasto ponosi koszty wynikające z tych 

trzech zmian zagospodarowania przestrzennego, jeśli tak, to ile to będzie kosztowało. 

Burmistrz p. J. Perzyński odpowiedział, iż umowa jest podpisana na cały zakres planu,  

ta kwota zostanie podzielona w inny sposób. Zostanie przedstawiony projektantowi nowy 

harmonogram wypłat, będą mu przekazywane środki za wykonanie poszczególnych etapów. 

Rozgrywa się to w ramach kosztów planu, który został zaakceptowany półtora roku temu. 

Radna ponowiła swoje pytanie oczekując jasnej i klarownej odpowiedzi. Burmistrz 

odpowiedział, że kosztuje to tyle, ile zostało uwzględnione w budżecie na ten cel. Jeśli będzie 

kosztowało więcej, nie obejdzie się to bez zmian w budżecie i głosując za tą zmianą Radna 



wiedziała, jaka to jest kwota. W odpowiedzi Radna stwierdziła, że nie musi pamiętać 

wszystkich sum, ale Burmistrz powinien, więc prosi o podanie tej kwoty. Radna 

 p. J. Szewczykowska włączając się do dyskusji stwierdziła, że patrząc na uchwałę budżetową 

i na ilość sum, jaka tam się znajdują nie jest możliwe, aby Burmistrz wszystkie je pamiętał  

i równie dobrze Radna p. B. Gil może sama je sprawdzić. Burmistrz p. J. Perzyński  

w odpowiedzi podał kwotę 170.000 zł. Radna p. B. Gil odpowiedziała, że ma prawo pytać  

i ma prawo wiedzieć. Głos zabrał również mecenas P. Szatkowski stwierdzając, że owszem 

Radna ma prawo pytać, ale Burmistrz nie ma obowiązku a nawet prerogatywy odpowiadania 

po dziesięć razy. Radny p. P. Rzeszotarski dodał, że jest Komisja Wspólna, na której można 

zadawać pytania w nieskończoność i zarówno Burmistrz, jak i jego podwładni mają czas  

na przygotowanie odpowiedzi na sesję. Jeśli nie ma żadnych pytań, to uznają oni, że Radni 

wszystko wiedzą.  

 

Głosowano w sprawie: 
Uchwała RM ws. zmiany uchwały Nr 210/XXII/2016 Rady Miejskiej Sierpca z dnia 18 maja 

2016 r. 

 

Rada w głosowaniu: 11 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

204/XXVI/2020 RM ws. . zmiany uchwały Nr 210/XXII/2016 Rady Miejskiej Sierpca z dnia 

18 maja 2016 r. - załącznik nr 11 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Barbara Gil, Sławomir Wojciech 

Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz 

Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta 

Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (2) 

Paweł Michał Grabowski, Jerzy Zbigniew Stachurski 

NIEOBECNI (2) 

Waldemar Frydrychowicz, Maciej Malanowski 

 

14. Uchwala RM ws. zmiany uchwały Nr 140/XX/2019 Rady Miejskiej Sierpca z dnia 9 

października 2019 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Sierpeckiemu. 

 

Przed podjęciem głosowania Przewodniczący RM zapytał Skarbnik p. K. Joniak, o ile została 

ta kwota zwiększona. Pani Joniak wymieniła kwotę 72.813 zł, po dodaniu której łączna kwota 

dla powiatu wyniesie 892.334 zł. 

W tym punkcie Przewodniczący RM p. D. Malanowski wyraził podziękowania dla powiatu 

za współpracę w realizowaniu wspólnych zadań. Do podziękowań Przewodniczącego 

dołączył się Burmistrz p. J. Perzyński. 

 

Głosowano w sprawie: 
Uchwala RM ws. zmiany uchwały Nr 140/XX/2019 Rady Miejskiej Sierpca z dnia 9 

października 2019 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Sierpeckiemu. 

 

Rada w głosowaniu: 11 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 



205/XXVI/2020 RM ws. zmiany uchwały Nr 140/XX/2019 Rady Miejskiej Sierpca z dnia 9 

października 2019 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Sierpeckiemu - 

załącznik nr 12 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Barbara Gil, Sławomir Wojciech 

Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz 

Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta 

Szewczykowska 

NIEOBECNI (4) 

Waldemar Frydrychowicz, Paweł Michał Grabowski, Maciej Malanowski, Jerzy Zbigniew 

Stachurski 

 

 

15. Uchwała RM ws. Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2020 - 2029. 

W tym punkcie Przewodniczący RM oddał głos Skarbnik p. K. Joniak, aby przedstawiła 

zakres zarówno procedowanej w tym punkcie uchwały, jak i kolejnej , jaką jest  uchwała 

budżetowa. Radna p. B. Gil zapytała o wukup udziału w budynku przy ul. Chopina 16,  

który to jest budynek. Skarbnik odpowiedziała, że jest to budynek drewniany. 

 

 

Głosowano w sprawie: 
Uchwała RM ws. Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2020 - 2029. 

 

Rada w głosowaniu: 11 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

206/XXVI/2020 RM ws. Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2020 – 2029 -   

załącznik nr 13 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Barbara Gil, Sławomir Wojciech 

Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz 

Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta 

Szewczykowska 

NIEOBECNI (4) 

Waldemar Frydrychowicz, Paweł Michał Grabowski, Maciej Malanowski, Jerzy Zbigniew 

Stachurski 

 

16. Uchwała RM ws. zmian uchwały budżetowej na 2020 r. 

 

Głosowano w sprawie: 
Uchwała RM ws. zmian uchwały budżetowej na 2020 r. 

 



Rada w głosowaniu: 11 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

207/XXVI/2020 RM ws. zmian uchwały budżetowej na 2020 r - załącznik nr 14 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Barbara Gil, Sławomir Wojciech 

Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz 

Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta 

Szewczykowska 

NIEOBECNI (4) 

Waldemar Frydrychowicz, Paweł Michał Grabowski, Maciej Malanowski, Jerzy Zbigniew 

Stachurski 

 

17. Sprawy różne. 

 

W sprawach różnych Przewodniczący RM poinformował o meczu piłki nożnej w dniu  

26.02.2020 r., na który zaproszeni są Radni Miasta Sierpca oraz 26.02.2020 r . na Nocny Rajd 

Żołnierzy Wyklętych. Radna p. B. Gil zapytała o interpelacje z dn. 29.01.2020 r. Radny  

p. S. Jaworowski ponowił pytanie o remont ścieżki przy ul. Mickiewicza. Radny  

p. K. Skrzyński zapytał o ul. Mieszka i Okulickiego. 

Burmistrz odpowiedział, że odpowiedzi na interpelacje znajdują się w teczce osobowej 

 p. Radnej. Jeśli chodzi o ul. Mickiewicza, na razie nie są przewidziane na jej remont środki  

w budżecie, ponieważ w tej chwili sprawą priorytetową są drogi. Odnośnie ul. Mieszka 

 i Okulickiego miasto otrzyma wsparcie finansowe prawdopodobnie w sierpniu z Urzędu 

Wojewódzkiego, równolegle miasto wystąpiło również o środki z Urzędu Marszałkowskiego 

Radny p. K. Skrzyński dopytał, czy będą we współpracy ze Starostwem Powiatowym 

wyremontowane drogi powiatowe. Burmistrz odpowiedział, iż słyszał wypowiedź starosty,  

że wszystkie drogi w powiecie zostaną wyremontowane do końca tej kadencji. 

 

18. Zakończenie obrad. 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady p. D. Malanowski zamknął 

obrady XXVI sesji Rady Miejskiej Sierpca. 

Przewodniczący 

Rady Miejskiej Sierpca 
 /-/ 

Dariusz Malanowski 

Przygotował(a): Biuro Rady 

Inspektor 

/-/ 

Beata Kowalska 
 


